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Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Komisja Komunalna 

Protokół nr 10 

X Posiedzenie w dniu 20 kwietnia 2020  
Obrady rozpoczęto 20 kwietnia 2020 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 14:17 tego samego 
dnia. 

1. Otwarcie, stwierdzenie quorum. Czas rejestracji: 00:00 -02:31 
 
Posiedzenie komisji otworzył Przewodniczący Andrzej Staszak. 

Stwierdził quorum. 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków. 

Obecni: 

Andrzej Basarab 
2. Krzysztof Psykała 
3. Anna Sianos  
4. Andrzej Staszak 
5. Jolanta Szymczak 

Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia. 

2. Informacja na temat środków przeznaczonych na ochronę terenów zielonych, 
opracowania zawierającego inwentaryzację planowanej polityki zachowania i rozwoju 
terenów zielonych gminy. Czas rejestracji: 02:32 – 37:44. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Grzywnowicz 
- Marek Leciaho 
- Kinga Kurkowska 
- Bernadeta Borkowska 
- Tomasz Rymaszewski 
- Sylwia Halama 
- Anna Pietkowska 

Dyskusja dotyczyła wykonania inwentaryzacji, środków przeznaczonych na utrzymanie 
zieleni na terenie gminy, przemyślenia, w jaki sposób zagospodarować zieleń na terenie 
gminy, oferty na przeprowadzenie inwentaryzacji zieleni wzdłuż pasa drogowego, 
uzupełnienia ewentualnych ubytków wynikających z wycinki, inwentaryzacji drzew 
nasadzonych, ilości nasadzeń, które spełniają oczekiwania, nasadzeń drzew, protokołów 
z nasadzeń, trybu i składu powołania komisji zajmującej się wizją nasadzeń w gminie, gdzie 
są informacje dot. nasadzeń, danych dot. żywotności drzew, ilości drzew, które się nie 
przyjęły, rejestru decyzji, które są wydawane, umieszczania decyzji w ekoportalu, do ilu lat 
się sprawdza żywotność drzewa nasadzonego, czy starostwo, jako organ nadzorujący 
nakazuje sprawdzenia, czy są z tego protokoły, jeśli tak, gdzie się znajdują, czy Wójt planuje 
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dodatkowe spotkanie dot. konsultacji społecznych, informacji dot. konsultacji społecznych 
dot. alei lipowej, praw jakie będzie miała komisja w sprawie drzew, komisji powołanej do 
kształtowania zieleni na terenie gminy Ustronie Morskie, budowy S6 – czy były wycinki 
drzew – jeśli tak to, kto dokonał nasadzenia, procedury w jakiej była budowana S6. 

Głosowano wniosek w sprawie powołania komisji do spraw planowania i rozwoju 
drzewostanu i zieleni w gminie. 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 
NIEOBECNI (1) 
Andrzej Basarab 
Opinia pozytywna.  
 
3. Projekt uchwały w sprawie sposobu świadczenia usług przez Punkt Selektywnej 
Zbiórki Odpadów Komunalnych na terenie Gminy Ustronie Morskie. Czas rejestracji: 
37:46 – 42:36 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek.  

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie sposobu świadczenia usług przez 
Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych na terenie Gminy Ustronie 
Morskie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 
NIEOBECNI (1) 
Andrzej Basarab 
Opinia pozytywna. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Elżbieta Macek  
- Marek Leciaho 
- Bernadeta Borkowska 

Dyskusja dotyczyła terminu otwarcia PSZOKU, zatrudnienia pracownika, nie uruchomienia 
PSZOKU w związku z COVID – 19. 

4. Projekt uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania niestrzeżonego na 
drogach publicznych zlokalizowanych na terenie Gminy Ustronie Morskie, wysokości 
stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych w strefie oraz określenie sposobu 
pobierania opłat. Czas rejestracji: 42:37 – 02:42:27 
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Projekt przedstawiła Inspektor referatu Inwestycji Magdalena Karwas. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Magdalena Karwas 
- Krzysztof Grzywnowicz 
- Marek Leciaho 
- Tomasz Rymaszewski 
- Bernadeta Borkowska 
- Jan Adamczyk  
- Andrzej Staszak 
- Zenon Wajgert 
 

Dyskusja dotyczyła wykreślenia przy abonamencie mieszkańca przedstawienia pierwszej 
strony PITU, konieczności meldunku, zmniejszonej ilości miejsc w strefie, umowy na 
parkometry z tamtego roku i jej obowiązywania w tym roku, zwiększenia ilości miejsc od 
przystanku Marysin do ulicy Okrzei, miejsc przy ulicy Granicznej, preferencji dla 
mieszkańca, podwyższonych kosztów dla mieszkańca związanych z opłatami dot. 
abonamentu dla mieszkańca, wyroków sądowych i przepisów prawa – zniesienia 
w przyszłości karnetu dla mieszkańca, ograniczenia abonamentu dla mieszkańca dla dwóch 
samochodów, wykupienia abonamentu na jeden samochód, abonamentu na jeden adres – jeśli 
mieszka 6 osób pod adresem – będzie sześć abonamentów i zajmą 6 miejsc parkingowych, 
Kołobrzeskiej karty mieszkańca, która daje możliwości preferowania mieszkańców miasta, 
uchylania uchwał, które naruszały konstytucyjną - zasadę równości, miejsca zamieszkania 
zgodnie z kodeksem cywilnym, zameldowania na trzy miesiące na meldunek czasowy, 
zawarcia ulicy Krótkiej w strefie płatnego parkowania, możliwości nie pobierania opłaty za 
strefę płatnego parkowania w związku z pandemią. 

Przewodniczący Rady złożył wniosek formalny, aby pozostać przy pierwotnym zapisie dot. 
abonamentu mieszkańca.  

Przerwa: 01:31:18 – 01:57:37 

Dalsza dyskusja dot. możliwości wprowadzenia aktów własności do możliwości abonamentu 
mieszkańca, budżetu gminy na 2020r. – ilość miejsc się zmniejsza – nie są w stanie 
powiedzieć, jakie stawki powinny być, aby uzyskać uchwalony dochód,  

Głosowano wniosek w sprawie pozostania przy pierwotnym zapisie, dot. abonamentu 
mieszkańca.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Krzysztof Psykała 
NIEOBECNI (1) 
Andrzej Basarab 
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Opinia pozytywna. 
 
Stawki proponowanej w uchwale, dochodu, jaki był zaplanowany w budżecie na 2020 rok. 

Wniosek Radnego Staszaka pozostawienie opłat na poziomie zeszłorocznych stawek.  

Głosowano wniosek w sprawie pozostawienie opłat na poziomie zeszłorocznych stawek.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Krzysztof Psykała, Anna Sianos, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 
NIEOBECNI (1) 
Andrzej Basarab 
Opinia pozytywna.  

Dalsza dyskusja dot. pisma do Starosty o uzgodnienie projektu uchwały, aby do sesji była 
odpowiedź, zwiększenia kosztów strefy płatnego parkowania, braku wpływów do budżetu 
w związku z COVID-19, stanowienia prawa w gminie. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania 
niestrzeżonego na drogach publicznych zlokalizowanych na terenie Gminy Ustronie 
Morskie, wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych w strefie 
oraz określenie sposobu pobierania opłat - PO ZMIANACH 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 
NIEOBECNI (1) 
Andrzej Basarab 
Opinia pozytywna.  
 
5. Projekt uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 
Gminy Ustronie Morskie oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. Czas 
rejestracji: 02:42:27 – 02:46:15 

Projekt uchwały przedstawiła Magdalena Karwas. 

Dyskusja: brak. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych na terenie Gminy Ustronie Morskie oraz warunków i zasad 
korzystania z tych obiektów. 
 
Wyniki głosowania 
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ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 
NIEOBECNI (1) 
Andrzej Basarab 
Opinia pozytywna.  
 
6. Zamknięcie posiedzenia. Czas rejestracji: 02:46:16 – 02:46:25. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący komisji zamknął 
posiedzenie komisji Komunalnej.  

  

 

Przewodniczący komisji Komunalnej 
Rada Gminy w Ustroniu Morskim 

Andrzej Staszak 

  

 
Przygotował(a): Joanna Korczyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


